
Verslag van de Secretaris-Generaal 
 

Ook in 2009 mochten we een nieuw gezicht begroeten in de Raad van Bestuur 

ABSO/BVOS. Na zich gedurende vele jaren volledig te hebben ingezet voor de 

goede werking van onze federatie gaf Aline Hermans de fakkel over aan 

Quentin Gillet. Aline nogmaals bedankt voor jouw inzet. 

 

Met enige fierheid mogen we zeggen dat de Raad van Bestuur naast de 

Algemene Vergadering slechts één keer moest vergaderen dit jaar en dit is 

volledig te danken aan de goede werking van onze beide commissies alsook de 

positieve ingesteldheid in de samenwerking tussen beide liga’s. Natuurlijk zagen 

we elkaar occasioneel bij een of andere wedstrijd en zijn er daarnaast voldoende 

technologische middelen om contact met elkaar te houden zodat we, daar waar 

nodig, konden bijsturen.  

 

Straks zullen de vertegenwoordigers van zowel de Ploegencommissie als de 

Technische Commissie jullie een korte toelichting geven van hun realisaties in 

het voorbije jaar alsook hun doelstellingen voor 2010. Hou bij de evaluatie van 

hun werk ook rekening met het feit dat voor een aantal voorstellen 

compromissen moesten gesloten worden want soms stonden de initiële 

voorstellen lijnrecht tegenover elkaar. Wij, de leden van de Raad van Bestuur 

ABSO/BVOS, rekenen er op dat beide commissies ook dit jaar weer op de 

volledige steun van de clubs en de liga’s kunnen rekenen want zonder jullie 

steun kunnen zij ook weinig of niets realiseren.  

 

Tenslotte kan ik jullie ook nog melden dat de zaak rond het Belgisch 

Kampioenschap MTB-O 2006 definitief als afgesloten mag beschouwd worden.  

 

Aangezien er nog heel wat interessante onderwerpen op de agenda staan,  

hebben we er bewust voor gekozen om dit verslag bondig te houden.  

 

Met dank voor uw aandacht. 

 

 

Walter Van Krunckelsven 

Secretaris-Generaal 
 

 

 


